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Z á p i s 

ze semináře k dotacím, novým podmínkám dobrého zemědělského a enviromentálního 

stavu platným od 1.1.2010, a k poznatkům z kontrol v rámci Celostátní sítě pro venkov, 

který se konal v úterý 13.4.2010 v Krásné Hoře. 

Program:  
 

1) Zahájení – seznámení s programem 
2) Základní aktuální informace 
              -     novinky vyplývající z novely zákona o zemědělství 

- portál ministerstva eAGRI 
3) Informace o jednotlivých skupinách dotací, změny proti roku 2009 

a organizace příjmu žádostí 
      4)  Seznámení se zákresy krajinných prvků 
      5)  Gross compliance, GAEC, nitrátová směrnice, poznatky z kontrol 
      6)  Diskuse – dotazy 
      7)  Závěr 
 
Zahájení a uvítání provedl Ing. Václav Semilský – vedoucí AZV Příbram, který přítomné 
přivítal, seznámil s programem a s materiály poskytovanými u prezence (Příručka pro 
žadatele pro rok 2010, Metodika k provádění NVč.79/2007Sb. a NV č.75/2007Sb.,Praktická 
příručka“Zásady“2010, příručka Kontrola podmíněnosti, Příručka GAEC) 
Dále obecně informoval o aktuálních otázkách (proběhlé zákresy hospodářství do LPISU, 
nový portál ministerstva eAGRI apod.) 
Poté přítomné seznámil se zásadami a organizací příjmů jednotlivých skupin dotací v roce 
2010 .  
Nejprve zopakoval možnosti dotací národních  dle Zásad na základě zákona. 252/1997 tj. u 
nás především nákazový fond – kadavery, ozdravování od IBR, školní závody, poradenství, 
potravináři. 
Dále  zmínil možné podpory z PGRLF – zemědělec, provoz, pojištění. 
Poté byly probrány zásady a změny u všech souboru podpor z EU tj: 
- SAPS, TOP-UP, LFA, NATURA, AEO –HRDP, AEO-EFRD a nový titul – platba na krávy v 

systému tržní produkce mléka 
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Po seznámení s dotacemi provedla odb. referentka AZV ing. Klára Čámská seznámení a 

názornou prezentaci o evidování vnitřních krajinných  prvků. 

 Ing. Jaroslava Šamsová z UZEI  probrala problematiku v oblasti Gross compliance, GAEC, 

Nitrátové směrnice a dále seznámila přítomné s poznatky z kontrol. 

 

Po té následovala diskuze, kterou řídil Ing. Václav Semilský. Byly zodpovězeny všechny 

dotazy, které se nejvíce týkaly problematiky krajinných prvků a předčasného ukončení 

zemědělské činnosti. 

 

Závěr provedl Ing. Semilský, který poděkoval přednášejícím, posluchačům za pozornost a 

a aktivní účast a apeloval na přítomné, aby ve vlastním i našem zájmu vzhledem k časovému 

prostoru nenechávali podávání žádosti na poslední chvíli  a omezily změny v LPISu v době 

podávání žádostí na nezbytně nutnou míru. 

 

Semináře se účastnilo 272 žadatelů a 8 organizátorů včetně  přednášejících. 

 

 

 

Zapsal: Semilský 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

  


